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Protokół z posiedzenia komisji

    Statutowo Regulaminowej

     z 21 marca 2018 r.                    

=========================================================================

Tryb zwołania: Komisja zwołana przez Przewodniczącą Rady Miejskiej,  w związku z planem pracy
oraz skierowanymi do komisji uchwałami.
Prowadzący obrady: Przewodniczący Komisji Patryk Trybulec.

Porządek obrad: 

 zaopiniowanie materiałów sesyjnych

Czas trwania posiedzenia: 1:00 (od 16:30 do 17:30) 

Frekwencja Radnych:
1. Patryk Trybulec
2. Marian Kita
3. Wojciech Maćkowski
4. Andrzej Mentel
5. Dominik Penar

Nieobecni Radni:
6. Kamil Kowalik

Ustalenia i Rozstrzygnięcia

omówiono zgodnie z planem przygotowany materiał.

Przebieg obrad:
P. Trybulec – witam na posiedzeniu komisji statutowo-regulaminowej, porządek jest następujący:

Projekt  Nr  37 w sprawie:  podziału  Miasta  Czeladź  na stałe  obwody do głosowania,  ustalenia  ich
numerów, granic oraz siedzib obwodowych komisji wyborczych. Proszę Panią Małgorzatę  Imańską o
wprowadzenie. 

M. Imańska – prośba Pana Burmistrza jest  taka,  żeby zachować taki  podział  obwodów jaki  mają
Państwo przedstawiony w projekcie uchwały. Mamy zmianę ulicy Zwycięstwa tam był mały obwód nr
16 on tam był w siedzibie MOPSu  w związku z  tym że mamy Kopalnie Kultury będzie kolejny obwód
dobry dla osób niepełnosprawnych bo jest tam podjazd, reszta obwodów bez zmian.

M. Kita – ile osób przychodziło do 16?

M. Imańska – około 500 osób. Przenosząc do Kopalni Kultury zyskamy więcej miejsca. 

M. Kita – ja uważam że coś takiego trzeba robić po wsze czasy. 
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M. Imańska – to jest obwód na piętrze, na Piaskach mało jest obwodów dostosowanych pod osoby
niepełnosprawne. 

M. Kita – mnie interesuje jedno żeby ludzie nie odeszli z kwitkiem bo tam głosowali ludzie przez  20 lat
a teraz gdzie indziej będą głosować. 

M. Imańska – ta informacja musi dojść do każdego mieszkańca do każdych drzwi, będzie dla każdego
musi być bo tak ustawodawca ustanowił. 

M. Kita – czyli Kopalnia będzie po wsze czasy?

M. Imańska – tak powinno być. 

M. Kita – ile osób niepełnosprawnych przychodzi do głosowania?

M. Imańska – bardzo mało, znikome ilości. 

M. Kita – te wybory są bardzo ważne, żeby ludzie się nie odbijali od drzwi.

P. Trybulec – taka informacja będzie na pewno w danym obwodzie. 

A. Mentel – ja bym się skłaniał do tego co Pan Marian mówił żebyśmy robili jak najmniej ruchów, żeby
to miejsce do głosowania było w tym samym miejscu, ten lokal został stworzony w konkretnym celu na
17 lipca, może się okazać że kiedyś nie będzie potrzebny, może żeby w jednej szkole stworzyć dwa
obwody

M Imańska - najlepsza była by szkoła 2, ale nie ma tych pochylni. 

W.  Maćkowski  –  w  poprzednich  wyborach  popełniliśmy  duży  błąd  że  nie  podjęliśmy  wniosku  o
dofinansowaniu lokali żeby spełniać wszystkie potrzebne normy. Im więcej robimy zmian tym większy
wprowadzamy  zamęt.  Każda  zmiana  będzie  sporym  utrudnieniem.  Mogliśmy  przez  te  4  lata
zmodernizować te placówki. 

A. Mentel - naszą intencją jest jak najmniejsza ilość zmian. Jeżeli mamy przenosić to należy pomyśleć
o szkole nr 2 docelowo pomyśleć i tam zrobić 2 obwody do głosowania.

M. Imańska – te zmiany trzeba dokonać na tej sesji. 

A. Mentel – skłaniam się do tego żeby obwód został w MOPSie. 

P. Trybulec – Ogłaszam 30 minut przerwy

---------------------------------------------------------przerwa--------------------------------------------------

P. Trybulec – Wznawiam posiedzenie komisji po przerwie. 

Złożenie wniosku przez radnego Wojciecha Maćkowskiego.

Głosowanie nad wnioskiem

za – 5 

wstrz – 0 
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przeciw – 0 

Rozstrzygnięcie – Pozytywne zaopiniowanie wniosku (wniosek w załączeniu protokołu)

Złożenie wniosku przez radną Patrycję Juszczyk 

Głosowanie nad wnioskiem

za – 5 

wstrz – 0 

przeciw – 0 

Rozstrzygnięcie – Pozytywne zaopiniowanie wniosku (wniosek w załączeniu protokołu)

Złożenie wniosku przez radnego Andrzeja Mentla

Głosowanie nad wnioskiem

za – 4 

wstrz – 0 

przeciw – 0 

Rozstrzygnięcie – Pozytywne zaopiniowanie wniosku (wniosek w załączeniu protokołu)

P. Trybulec – na koniec proszę zaopiniowanie projektu Nr 37 w sprawie: podziału Miasta Czeladź na
stałe  obwody  do  głosowania,  ustalenia  ich  numerów,  granic  oraz  siedzib  obwodowych  komisji
wyborczych uchwały wraz z naniesionymi poprawkami.

Głosowanie nad Projektem 37

za – 5 

wstrz – 0 

przeciw – 0 

Rozstrzygnięcie – Pozytywnie zaopiniowanie projekt uchwały 

Przewodniczący                

Komisji Statutowo-Regulaminowej

Patryk Trybulec                
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Data napisania protokołu : 29.03.2018 r.

Data podpisania protokołu : …………….
Data przekazania protokołu do BIP : …...........
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